
 

»Znanje je najmočnejše orožje, ki ga lahko uporabite, 
da spremenite svet.« (Nelson Mandela) 

 

BIVŠI DIJAKI EKONOMSKE ŠOLE PTUJ DANES SPREMINJAJO SVET NA 

RAZLIČNIH PODROČJIH …… 

 
In kaj so povedali o nas? 

 

 
 

DŽENANA KMETEC, novinarka 

 
»Čeprav kot najstniki šolo veliko krat dojemamo kot nekaj 
odvečnega, je nesporno dejstvo, da je ravno učenje tisto, 
ki nas pripelje do zastavljenega cilja. Izobrazba sicer ni 
zmeraj zagotovilo, da bomo v življenju dejansko počeli 
tisto, kar želimo, je pa najboljša možna popotnica na poti k 
uspehu. Tega so nas vztrajno učili tudi na Ekonomski šoli 
ŠC Ptuj, kjer smo pridobili ogromno uporabnega znanja, 
potrebnega za nadaljnje šolanje. Zame osebno so bila 
dijaška leta nepozabno lepa in so me zaznamovala za 
celo življenje, tudi zato, ker smo skupaj s sošolci našli 
pravo ravnovesje med učenjem in uživanjem v skupnem 
druženju.«   
 

 

 
 

MATIJA BRODNJAK, diplomirani 
ekonomist 

 

 

 

»Dijaška leta na ekonomski šoli na Ptuju so bila zame 
najlepša. Pridobljeno znanje mi je bila dobra osnova v 
nadaljevanju študija na Ekonomsko-poslovni fakulteti, 
smeri turizem. Z veliko nekdanjimi sošolkami in sošolci ter 
kolegi iz drugih generacij ekonomske šole še danes 
ohranjamo poslovne, športne in prijateljske  stike.« 

 

 
 

Dr. MATJAŽ NOVAK, dekan Fakulete za 
management 

 
 
 
»S pozicije današnjega premisleka o srednji šoli 
izpostavljam spoznanje o vrhunskosti pedagoškega in 
strokovnega kadra - to so bili (in nedvomno se še) 
vrhunski pedagogi kot posamezniki in kot kolektiv.« 



 

 
 

ALEŠ FAJT, svetovalec za podjetja pri NLB 

 

»Spomini na ekonomsko šolo so zelo prijetni. Najlepši pa 
so spomini  z maturantskega izleta v Španiji ter 
prednovoletnega druženja, ki je potekalo v našem 
razredu. Bilo je tako dobro, da so se nam pridružili še 
učitelji, ravnateljica nas je celo pogostila s hrano. Od 
učiteljev mi je v posebnem spominu ostala razredničarka 
ga. Olga Šumak, ki nam je bila kot druga mama, saj je 
razumela vse naše probleme in tegobe.  Ekonomska šola 
je bila osnova za nadaljevanje študija na Ekonomsko 
poslovni fakulteti v Mariboru, kjer sem končal smer 
finance in bančništvo.«  

 

 
 

TATJANA CAF, učiteljica 

 

 

»V Ekonomsko šolo ŠC Ptuj sem prišla z nalepko iz 
osnovne šole, da je ne bom naredila (zaradi matematike), 
končala pa sem jo kot odličnjakinja (danes sem prof. 
matematike). Zahvalo za to dolgujem učiteljem, ker so me 
znali motivirati. Očitno so znali najti prave besede. V zelo 
lepem spominu imam tudi igranje v dramski skupini 
ekonomske šole.« 

 

 

 
 

JURA ARSIČ, samostojni podjetnik 

 
 
»Ukvarjam se z marketingom, natančneje s trženjem 
zunanjega oglasnega prostora. Zgradil sem mrežo 
približno 30-ih zunanjih (jumbo, mega) in 200 notranjih 
oglasnih površin. Ekonomsko šolo Ptuj sem obiskoval z 
velikim veseljem in ponosom ter tudi uspešno maturiral. V 
tej šoli sem osvojil neprecenljiva znanja strokovno 
podkovanih učiteljev. Brez teh znanj ne bi uspel kot 
podjetnik, prav tako pa mi je vse to "odprlo vrata" 
fakultete, kjer sem diplomiral v smeri "Športno treniranje". 
Skratka, o Ekonomski šoli Ptuj lahko govorim samo 
pozitivno. Vsekakor bi se z veseljem vrnil v to obdobje.« 
 

 
 

 
 

TADEJ KAMPL, glasbenik 

 
 
 
 
 
 »Srednja šola je bila zame dobra odskočna deska za 
življenje. Profesorji so zraven vsega svojega znanja z 
mano delili tudi življenjske izkušnje. Vključili so me v razne 
projekte, kjer sem navezal stike z različnimi ljudmi in z 
njimi prijateljujem še danes.« 



 
 

 
 

 
 

KATJA POLJANEC,  samostojna podjetnica 

 
 
»Že kot punčka sem imela željo postali aranžerka porok. 
Prav Ekonomska šola Ptuj, ki izvaja program aranžerski 
tehnik, mi je to omogočila, saj sem tukaj pridobila 
ogromno znanja in poklic aranžerski tehnik. Šola je bila 
moja odskočna deska, postala sem uspešna mlada 
dekoraterka raznih dogodkov, še posebej porok. S tem 
znanjem in prakso sem samo nagradila svojo poklicno 
kariero. Menim, da bo v prihodnosti postal ta 
poklic uveljavljen. Odvisno pa je seveda od vsakega 
posameznika, kako veliko željo ima to izkoristiti in 
uveljaviti pridobljeno znanje. Jaz svoje delo opravljam s 
srcem.«  
 

 
 

 
 

MIHA GRDIŠA, vodja sortimenta Haberkorn d.o.o.  

 
 
 
»Že v osnovni šoli sta me zanimala ekonomija in 
podjetništvo. Priložnost za učenje v to smer sem dobil na 
Ekonomski šoli Ptuj. Tam sem pridobil osnovno znanje o 
ekonomiji, o odnosih med ljudmi, o vrednotah, ki bogatijo 
naše življenje in še o marsičem, kar mi sedaj koristi tako v 
poklicnem kot v zasebnem življenju.« 
 
 

 
 

 
 

RADO STROPNIK, fotograf 

 
 
 
»Kot bivši dijak Ekonomske šole lahko povem, da mi 
je čas v srednji šoli pustil najlepše spomine na 
mladost. Takrat se morda nismo zavedali, da ravno to 
obdobje začrta našo prihodnost. Če bi še enkrat izbiral, bi 
definitivno izbral Ekonomsko šolo. Hvala vsem 
profesorjem. Še danes se nasmejimo kakšni lumpariji, ki 
so nam jo pogledali skozi prste in vedno verjeli v nas.» 
 

 

  
 
 
 
 



 
 

SILVIJA KOSER, tajnica VIZ Ekonomske šole  

  
 
 
 
»Ekonomska šola Ptuj ni le pot do poklica, je zakladnica 
znanja, ki nam pozlati življenje, oblikuje vrednote in gradi 
osebnost. Sem generacija dijakov 1992/93 in se z 
veseljem spominjam šolskih časov. Šola mi je dala 
najboljšo priložnost za prihodnost v domačem okolju, 
kakovostno znanje, naučila me je, kako to znanje 
uporabiti. Danes s ponodom opravljam delo poslovne 
sekretarke na Ekonomski šoli ŠC Ptuj, moje delo ni le 
služba, temveč poslanstvo.« 

 

 
 

TOMISLAV VARJAČIĆ, direktor Davčnega urada 

Ptuj 

 
»Odločitev za to, da po končani osnovni šoli nadaljujem 
šolanje na Ekonomski šoli na Ptuju je ena izmed tistih 
odločitev, ki je nisem nikoli obžaloval. Ne le to, da sem 
pridobil odlično podlago za nadaljnje izobraževanje in 
kasneje poklicno kariero, v tem obdobju so se tudi spletle 
najbolj čvrste prijateljske vezi, ki so se ohranile vse do 
danes. Poleg tega smo imeli čudovite učitelje, s katerimi 
smo se medsebojno spoštovali. Verjetno je ravno to 
medsebojno spoštovanje pripomoglo, da nam je bila 
marsikatera napaka ali norčija, ki smo jo naredili, lažje 
spregledana in sprejeta z večjo mero razumevanja, kot bi 
bila sicer. Bili smo mladi in ravno prav "neumni", da 
njihovega zaupanja nismo zapravili. Ta štiri leta bi lahko 
brez pretiravanja označil tudi z verzom Bryana Adamsa - 
those were the best days of my life.« 

 

 
 

VANESA MEDVED, diplomantaka VŠGT 

 
 
»Ko sem se vpisala v program aranžerski tehnik na 
Ekonomski šoli ŠC Ptuj, si nisem mislila, da bom spoznala 
tako veliko stvari o aranžerstvu. Poklic je zares obširen, 
zato tudi ti dobiš obširno znanje. Kot aranžerska sem se 
veliko naučila: tehnične risbe, izvedba in postavitev 
izložbe, dekoracija prostora glede na tematiko oz.  letni 
čas, komuniciranje s strankami, izdelava poslovne vizitke 
v primeru odprtja samostojnega podjetja, dopisi s  
strankami/direktorji in lahko bi naštevala še mnogo več. 
Vpisa v to šolo nisem nikoli obžalovala. Spoznala sem, da 
je ta poklic prisoten kadarkoli in kjerkoli. Če je človek 
iznajdljiv in ustvarjalen, se delovno mesto v tej smeri 
najde za vsakogar. Še enkrat hvala celotnemu kolektivu 
ŠC Ptuj za to veliko izkušnjo.« 

 


